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A C T A

NÚM. 01/2025 - SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE TINGUÉ 
LLOC EL DIJOUS 23 DE GENER DE 2025.

A la vila de Molins de Rei, quan són les dinou hores i cinc minuts del vint-i-tres de gener 
de dos mil vint-i-cinc, es reuneixen a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, en 
primera convocatòria, i sota la presidència del Sr. Alcalde, Xavi Paz Penche els regidors i 
regidores que tot seguit s’esmenten, per tal de celebrar la sessió ordinària del Ple, a la qual 
han estat convocats en temps i forma.

Sr. Alcalde Xavi Paz Penche
Sra. Jessica Revestido Romero
Sr. Iván Mustieles Pozo
Sra. Carme Madorell Colomina
Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Sra. Ainoa García Ballestín
Sr. Joan Carles Serra Bosch
Sra. Esther Espinosa García
Sr. Alejandro Herrero Basange
Sr. Gerard Corredera Rebulà
Sr. Lucas Silvano Ferro Sole
Sra. Marta Espona Burgués
Sr. Ricard Vinyets Cid
Sra. Meritxell Campmajó García
Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz
Sra. Francesca Riera Forns
Sr. Ramon Sánchez Gil
Sra. Rocío Segovia Mayán
Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Sra. Eva Maria Janés Fraile
Sra. Meritxell Galobart Soler

Assisteix l’Interventor accidental, Sr. Eusebi Valldaura Domenech i el Secretari accidental 
de la Corporació, Sr. Joan Montserrat Olivella, que dóna fe de l’acte.

Un cop comprovada l’existència del quòrum que demana l’article 90.1) del ROF, per a la 
vàlida constitució del Ple, el Sr. Alcalde obre la sessió, i es passa tot seguit al debat i 
consideració dels assumptes inclosos a l’ordre del dia que acompanya a la convocatòria 
d’aquesta sessió, número 01/2025 de data 20 de gener de 2025.



Secretaria
1/2025/PLE

23 de gener de 2025

Pàg. 2/28

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

ORDRE DEL DIA

A – ASSUMPTES DICTAMINATS PER LES COMISSIONS INFORMATIVES

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEIS CENTRALS I ECONOMIA (ESC) I 
DE L’ÀREA D’ALCALDIA.

1. Aprovar el Pressupost General de l’Ajuntament de Molins de Rei per a l’any 
2025 (Exp. 2/2024/AEXPR)

ANTECEDENTS

L’alcalde de l’Ajuntament ha format el Pressupost per a l’exercici 2025 que conté la 
documentació i annexos previstos a la Llei d’hisendes locals.

FONAMENTS DE DRET:

En la tramitació del pressupost s’ha seguit els requisits exigits per la Legislació vigent.

La tramitació i aprovació del Pressupost s’ha fet de conformitat amb l’article 162 i 
posteriors del Real Decret legislatiu 2/2004 pel que s’aprova el Text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals i 47 de la LBRL,

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- Aprovar inicialment, i amb efectes del dia ú de gener, el Pressupost General de 
l’Ajuntament de Molins de Rei per a l’any 2025, la plantilla de personal, la relació de llocs 
de treball i els seus annexos, integrat pel pressupost del propi Ajuntament, per les 
previsions d’ingressos i despeses de la Societat Mercantil de capital íntegrament municipal 
“Molivers Societat Municipal, S.L.” i pel Pressupost Consolidat, de conformitat amb l’article 
162 del Text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial Decret 
legislatiu 2/2004, de 5 de març; i per les Bases d’Execució del Pressupost, segons el detall 
següent:

a) Pressupost de l’Ajuntament:

Estat d'Ingressos  Estat de Despeses  
CAPÍTOLS Crèdit inicial CAPÍTOLS Crèdit inicial

1 Impostos directes 15.344.222,64 € 1 Despeses de personal 15.916.520,09 €

2 Impostos indirectes 897.000,00 € 2 Desp. en béns corrents i 
serveis 14.053.330,06 €

3 Taxes, preus públics i altr. 
ingressos 7.448.363,59 € 3 Despeses financeres 839.825,88 €
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4 Transferències corrents 13.077.610,01 € 4 Transferències corrents 4.135.111,76 €

5 Ingressos patrimonials 457.358,98 € 5 Fons de contingència 250.000,00 €

TOTAL OPERACIONS 
CORRENTS 37.224.555,22 € TOTAL OPERACIONS 

CORRENTS 35.194.787,79 €

6 Alienació d'inversions reals 0,00 € 6 Inversions reals 2.334.971,27 € 

7 Transferències de capital 325.000,00 € 7 Transferències de capital 0,00 €

TOTAL OPERACIONS DE 
CAPITAL 325.000,00 € TOTAL OPERACIONS DE 

CAPITAL 3.924.265,60 € 

TOTAL OPERACIONS NO 
FINANCERES 37.549.555,22 € TOTAL OPERACIONS NO 

FINANCERES 36.999.456,30 €

8 Actius financers 0,00 € 8 Actius financers 0,00 €

9 Passius financers 2.009.971,27 € 9 Passius financers 2.029.767,43 €

TOTAL OPERACIONS 
FINANCERES 2.009.971,27 € TOTAL OPERACIONS 

FINANCERES 2.029.767,43 €

TOTAL PRESSUPOST 
D'INGRESSOS 39.559.526,49 € TOTAL PRESSUPOST DE 

DESPESES 39.559.526,49 €

b) Estats de previsió de despeses i ingressos de la societat mercantil de capital 
íntegrament municipal “Molivers Societat Municipal, S.L.”:

EXERCICI 2025

Estats de previsió d’Ingressos i Despeses  

 CONCEPTE IMPORTS

INGRESSOS 4.384.289,40 €

INGRESSOS DE L'EXPLOTACIÓ 4.384.289,40 €

1 Import net de la xifra de negocis 4.342.689,40 €
 a) Vendes 42.472,40 €

 b) Prestacions de serveis 4.300.217,00 €

5 Altres ingressos d'explotació 41.600,00 €
 a) Altres ingressos 41.600,00 €

DESPESES 4.384.289,40 €

DESPESES DE L'EXPLOTACIÓ 4.384.289,40 €

4 Aprovisionaments 366.099,63 €
 b) Consum de matèries primeres i d'altres matèries consumibles 97.599,78 €

 c) Treballs realitzats per altres empreses 268.499,85 €

6 Despeses de personal 3.179.909,31 €
 a) Sous i Salaris 2.339.339,10 €

 b) Càrregues Socials 840.570,22 €

7 Altres despeses d'explotació 828.244,21 €
 a) Serveis exteriors 827.535,18 €

 b) Tributs 709,03 €

8 Amortització de l'immobilitzat 10.036,24 €
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 a) Amortització de l'immobilitzat 47.747,53 €

 b) Ajustos per subvencions -37.711,28 €

DESPESES FINANCERES 12.200,00 €

PREVISIÓ RESULTAT D'EXPLOTACIÓ 2025 0,00 €

c) Estat de consolidació del Projecte de Pressupost de l’any 2025 de l’Ajuntament 
de Molins de Rei i de la Societat Mercantil de capital íntegrament municipal 
“Molivers Societat Municipal, S.L.”:

PRESSUPOST GENERAL CONSOLIDAT EXERCICI 2025
Estat de consolidació dels pressupostos - Classificació econòmica d'ingressos i 
despeses en termes SEC

Estat d'Ingressos      
CAPÍTOLS AJUNTAMENT MOLIVERS, S.L. TOTAL SENSE 

CONSOLIDAR
TRANSFERÈNCIES 

INTERNES
TOTAL 

CONSOLIDAT

1 Impostos 
directes 15.344.222,64 € 0,00 € 15.344.222,64 € 0,00 € 15.344.222,64 €

2 Impostos 
indirectes 897.000,00 € 0,00 € 897.000,00 € 0,00 € 897.000,00 €

3 Taxes i d’altres  
ingressos 7.448.363,59 € 4.341.817,00 € 11.790.180,59 € 4.300.217,00 € 7.489.963,59 €

4 Transferències 
corrents 13.077.610,01 € 0,00 € 13.077.610,01 € 0,00 € 13.077.610,01 €

5 Ingressos 
patrimonials 457.358,98 € 42.472,40 € 499.831,38 € 0,00 € 499.831,38 €

OPERACIONS 
CORRENTS 37.224.555,22 € 4.384.289,40 € 41.608.844,62 € 4.300.217,00 € 37.308.627,62 €

6 Alienació 
d'inversions reals 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €

7 Transferències 
de capital 325.000,00 € 0 325.000,00 € 0,00 € 325.000,00 €

 OPERACIONS DE 
CAPITAL 325.000,00 € 0,00 € 325.000,00 € 0,00 € 325.000,00 €

OPERACIONS NO 
FINANCERES 37.549.555,22 € 4.384.289,40 € 41.933.844,62 € 4.300.217,00 € 37.633.627,62 €

8 Actius financers 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €

9 Passius 
financers 2.009.971,27 € 0,00 € 2.009.971,27 € 0,00 € 2.009.971,27 €

OPERACIONS 
FINANCERES 2.009.971,27 € 0,00 € 2.009.971,27 € 0,00 € 2.009.971,27 €
TOTAL 
PRESSUPOST 
D'INGRESSOS

39.559.526,49 € 4.384.289,40 € 43.943.815,89 € 4.300.217,00 € 39.643.598,89 €

     
Estat de Despeses      

CAPÍTOLS AJUNTAMENT MOLIVERS, S.L. TOTAL SENSE 
CONSOLIDAR

TRANSFERÈNCIES 
INTERNES

TOTAL 
CONSOLIDAT

1 Despeses de 
personal 15.916.520,09 € 3.179.909,32 € 19.096.429,41 € 0,00 € 19.096.429,41 €

2 Desp. en béns 
corrents i serveis 14.053.330,06 € 1.194.343,84 € 15.247.673,90 € 4.300.217,00 € 10.947.456,90 €

3 Despeses 
financeres 839.825,88 € 0,00 € 839.825,88 € 0,00 € 839.825,88 €

4 Transferències 
corrents 4.135.111,76 € 0,00 € 4.135.111,76 € 0,00 € 4.135.111,76 €
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5 Fons de 
contingència 250.000,00 € 0,00 € 250.000,00 € 0,00 € 250.000,00 €

 OPERACIONS 
CORRENTS 35.194.787,79 € 4.374.253,16 € 39.569.040,95 € 4.300.217,00 € 35.268.823,95 €

6 Inversions reals 2.334.971,27 € 0,00 € 2.334.971,27 € 0,00 € 2.334.971,27 €

7 Transferències 
de capital 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €

 OPERACIONS DE 
CAPITAL 2.334.971,27 € 0,00 € 2.334.971,27 € 0,00 € 2.334.971,27 €

 OPERACIONS NO 
FINANCERES 37.529.759,06 € 4.374.253,16 € 41.904.012,22 € 4.300.217,00 € 37.603.795,22 €

8 Actius financers 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 €

9 Passius 
financers 2.029.767,43 € 0,00 € 2.029.767,43 € 0,00 € 2.029.767,43 €

 OPERACIONS 
FINANCERES 2.029.767,43 € 0,00 € 2.029.767,43 € 0,00 € 2.029.767,43 €

TOTAL 
PRESSUPOST DE 
DESPESES

39.559.526,49 € 4.374.253,16 € 43.933.779,65 € 4.300.217,00 € 39.633.562,65 €

Segon.- Aprovar explícitament les Bases d’Execució contingudes en el Pressupost 
esmentat, les quals tindran la vigència anual del propi pressupost aprovat.

Tercer.- Obrir un període d’informació pública durant un termini de 15 dies, segons disposa 
l’article 169 Real Decret 2/2004 d’aprovació del text refós de la Llei d’Hisendes Locals.

Quart.- Els acords primer i segon es consideren definitius si no es produeixen 
reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública, i entraran en vigor en 
l’exercici al qual es refereix, quan s’hagi complert el que disposa l’article 112.3 de la Llei 
7/85 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local i l’article 169 Real Decret 2/2004 
d’aprovació del text refós de la Llei d’Hisendes Locals.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Molt bona tarda a tots els presents a la sala i, evidentment, al conjunt de regidors i 
regidores, a aqueta convocatòria de Ple extraordinari, avui dia 23 de gener. Tècnicament 
son dos punts, però és amb un únic debat, podríem dir, malgrat que farem exposicions 
diferents, i que ve donat per la presentació d'aquest pressupost municipal per a aquest any 
2025. I, per tant, si els hi sembla i sense més, cedeixo la paraula al regidor de Finances 
perquè faci l'explicació d'aquest punt de «Pressupostos», tot recordant també a qui ens 
escolta que, com ve sent habitual darrerament, i per Junta de Portaveus, s'ha pactat el 
procediment del debat, que són tres torns, un primer d'exposició, que obrirà i tancarà el 
regidor, de deu minutets, i després dos torns de rèplica i de debat que obre l'oposició, 
tanca el Govern amb 5 minuts cadascú. Per tant, son tres torns d'intervenció. Per tant, 
senyor Joan Carles Serra, endavant.

Sr. Serra:

Moltes gràcies, alcalde.

Presenta el punt 1
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Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies per fer aquesta exposició. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora 
Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Bona tarda a tothom, als que sou aquí presents i als que ens escolteu per 
qualsevol mitjà. Primer de tot, volíem remarcar que la presentació del pressupost d'aquest 
any s'ha fet en unes dates realment molt coherents, ja que ens permeten fer una previsió o 
els permeten fer la previsió acurada de l'any. Perquè estarem d'acord que el pressupost 
quantifica les intervencions previstes per l'equip de Govern per a l'any en curs, a banda 
d'aquelles que se sustentin en subvencions diverses, i defineix les seves prioritats. 
Nosaltres ho entenem així i per això sempre insistim a parlar d'actuacions abans d'entrar 
en el repartiment dels recursos en el pressupost.
És per això també que, abans d'entrar a valorar les previsions per al 2025, volem analitzar 
d'on venim. El pressupost del 2024 contenia una llista d'inversions amb les assignacions 
pressupostàries corresponents. Algunes s'han produït, com la compra de l'edifici de la 
Loto, les càmeres de seguretat, millores de funcionament administratiu i algunes millores 
en edificis municipals, però unes altres no. Algunes tornaran a aparèixer al 2025, però 
d'altres desapareixen, encara que no s'hagin fet, com les pistes de petanca del barri del 
Canal, actuacions preliminars per als carrers Joan Maragall, Nostra Senyora de Lourdes, 
Molí i Miquel Tort, la passarel·la sobre les vies, les càmeres per a les pilones, els semàfors 
per a invidents, la majoria d'actuacions previstes en els pressupostos participatius, les 
inversions en les escultures públiques i els columbaris del cementiri. Un capítol a part es 
mereixen el Pla de l'asfaltat i el Pla de voreres. Van ser propostes estrella d'aquell 
pressupost 2024 per la urgència que presentaven i per la insistència general a adequar tots 
dos espais urbans. Malgrat que el pressupost es va presentar el mes de maig, poc temps 
després se'ns va informar que no es podrien fer dins el calendari que s'havia previst. Però 
el pressupost ja estava aprovat. Des de la Diputació de Barcelona també van arribar 
subvencions per a actuacions que tampoc no s'han desenvolupat, com el Pla local de 
l'habitatge, el suport a la gestió per l'amiant, en educació per la ciutadania global, el Pla de 
seguretat local per al Memorial Democràtic. Això només per posar-ne alguns exemples. 
Segons ens han explicat, hi ha intervencions que no s'han pogut fer per problemes amb les 
licitacions, com el parquet de la pista 1 del poliesportiu, que esperem que sí que es pugui 
canviar aquest any. Podem entendre que hi hagi problemes en una licitació puntual, però 
quan no es fan tantes accions que estaven projectades, potser ens està indicant que la 
previsió no era realista o que no estava ben planificada la intervenció.
I ara centrem-nos en el 2025. Com a inversions recurrents tornen a aparèixer, òbviament, 
el Pla d'asfaltat i el Pla de voreres, ja que eren plurianuals. Segons l'informe sobre el Pla 
de l'asfaltat, se segueix la previsió de l'any passat, de manera que es consignen per al 
2025 els 125.000 euros que ja havien anunciat i preveu la finalització de les intervencions 
en el 2027. Però, i l'actuació prevista per al 2024 que suposava 100.000 euros? Quan es 
farà i com es pagarà si es mantenen les aportacions previstes des d'un principi per als 
quatre anys, del 24 al 27, i no hi ha una revisió dels imports? I passa el mateix amb el Pla 
de voreres. Es manté l'assignació de diners prevista per al 2025, la del 2026 i la del 2027, 
però no s'ha fet res amb els 100.000 euros que s'hi havien destinat per al 2024 i no es 
redistribueixen entre aquests tres anys. Classificades com a actuacions singulars a la via 
pública o en urbanisme, tenim despeses preliminars noves, com la corresponent al pou de 
decantació de la plaça del Palau, la reforma del nou edifici municipal adquirit i la 
reconversió de locals de planta baixa en habitatges, bé, noves necessitats. Però i el que no 
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es va gastar durant el 2024? Per al carrer d'Àngel Guimerà i el carrer Sant Isidre tornen a 
aparèixer partides, però no per als carrers que hem esmentat abans. El 2024 aquesta 
partida tenia 96.000 euros que no es van gastar. Ara en són 100.000, però per a unes 
noves intervencions i per a un parell que es repeteixen i les altres que han caigut quan es 
faran? I per acabar amb el que ja apareixia en el 2024, tenim, per una banda, la gespa del 
Ricard Ginebreda, que tenia una previsió per al 2025 de 430.000 euros, però aquest any 
es pressuposta en poc més de 500.000, als quals s'hi afegiran els 20.000 que tampoc no 
es van gastar l'any passat. I de l'altra, les fregadores per al carrer, que l'any passat tenien 
una previsió de 154.000 euros, no es van comprar, però aquest any només s'hi destinen 
30.000. A què s'han destinat aquests diners? 
Ara anem per les novetats. L'arranjament i accessibilitat del parc del Llobregat, la zona 
verda d'aparcament i els nous parquímetres, l'inici de les obres per a la nova pista 
poliesportiva i la licitació i l'adjudicació de les obres per al sanejament del pou del Pla. Com 
hem dit abans, cal donar sortida a les necessitats que sorgeixen, no les qüestionem, 
només esperem que es puguin complir els calendaris. Com també esperem que es puguin 
tirar endavant totes les actuacions previstes en el Pla d'acció contra el canvi climàtic. Més 
enllà del Pla de clavegueram que s'incorpora, hi ha tot d'intervencions relacionades amb 
l'enllumenat de carrer o d'edificis i la col·locació de plaques, que tot plegat suposa una 
despesa molt més gran que la quantificada de 100.000 euros en aquesta partida. Ens 
semblen molt importants totes les actuacions, però caldrà treure recursos d'altres bandes. 
Per tant, en aquest apartat tenim tres categories d'inversions: les noves, les que es 
recuperen de l'any passat perquè no s'han fet i les que malgrat no haver-se fet, no consten. 
Imaginem la complexitat en la gestió d'un pressupost, però ens preocupa que en el 
moment de redactar-lo primi la necessitat de quadrar-lo i no tant si realment es podrà fer 
tot el que es té previst. Perquè si observem ara el resum dels capítols 2 i 4 del pressupost 
d'enguany, tornem a constatar que hi ha partides que tenen un nivell d'execució molt baix 
en el 2024, però tornen a tenir la mateixa consignació pressupostària per a aquest 2025 i 
d'altres que tenen despeses molt per sobre del que s'havia previst. Si com dèiem al principi 
de la nostra intervenció, les assignacions pressupostàries estan relacionades amb el que 
es vol fer, creiem que continua havent-hi un problema en la gestió o es comptabilitza a 
l'alça el que es farà o no hi ha un bon seguiment dels projectes. Finalment, i 
malauradament, també hi ha actuacions que ni es plantegen com les que estan 
relacionades amb la memòria democràtica o amb les persones desocupades.
I per acabar amb aquesta intervenció, volem fer una esmena al catàleg de llocs de treball 
municipals. Hem de reconèixer que els últims anys s'ha fet molta feina per actualitzar el 
catàleg a les necessitats actuals i regularitzar les particularitats de les places. Això no 
obstant, encara queda feina per fer i per això els oferim el nostre suport per si cal en un 
moment determinat, però també volem continuar insistint en la necessitat de replantejar 
l'estructura jeràrquica d'alguna de les àrees. I amb tot això, on volem anar a parar? Doncs, 
que no estem d'acord amb un plantejament pressupostari que presenta partides 
sobredimensionades respecte de l'execució de l'any passat, partides que no saben si es 
gastaran, partides que es repeteixen, actuacions que ja s'havien d'haver fet, alhora que no 
apareixen d'altres que s'havien d'haver fet, com tampoc de noves per a intervencions que 
no s'han tingut mai en compte, per acabar comptant amb un romanent que desconeixem a 
quant puja en realitat i que tampoc sabem a què destinaran. Això, per nosaltres, dona molt 
poca credibilitat al pressupost que porten a aprovació. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyora Galobart, endavant.
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Sra. Galobart:

Bé, bona tarda a tothom. Jo portava un discurs preparat, però clar, mitja hora abans me 
l'han fet caure. Tots sabem de la complexitat de fer un pressupost de 39 milions d'euros. 
Evidentment, nosaltres hi ha coses en les quals no hi estem d'acord. Sí que crec que, com 
sempre m'he caracteritzat, m'agrada ser positiva i negativa. És un pressupost que està, per 
al nostre parer, molt ben elaborat. És a dir, molt ben especificat, partida per partida. Una 
mica, també fer –jo potser no seré tan tècnica– més èmfasi en què és veritat que hi han 
algunes partides, i inclús ho hem comentat, que no quadren en l'aspecte del que s'ha 
pressupostat al 2024 amb el que s'ha executat 2024 i els pressupostos del 2025. Veiem 
algunes partides inflades que hem demanat explicacions i que creiem que en algunes no 
han sigut del tot correctes. Però, tot i així, agraïm que en tot moment, des que se'ns va 
presentar el pressupost abans de Nadal, després de l'últim Ple, hi ha hagut bona 
predisposició, creiem, per part del Govern, per part, sobretot, del regidor Serra, que en tot 
moment s'ha contestat a tots els dubtes que hem tingut. I bé, nosaltres una miqueta ens 
centrem una mica com l'any passat a focalitzar-nos sobretot en els temes que potser 
portem més domini o que potser creiem més de plans d'actuació. I ens centrarem 
principalment en el tema d'inversions.
Doncs bé, després de totes aquestes negociacions que hem dut a terme durant aquest 
últim mes i mig i de les últimes 24 hores que han sigut una mica frenètiques, hem arribat... 
Jo us ho faig... Ja sabeu que no soc d'esplaiar-me gaire. Hem arribat a l'acord que es farà 
un augment en les millores dels edificis dels centres educatius, que hi ha una partida de 
60.000 euros i hem acordat que, en la mesura que es pugui, en principi ha de ser cap al 
mes de març, es farà una ampliació d'aquest pressupost. I llavors un tema que va sortir en 
una comissió informativa de dimarts, que és el tema de la Carpa Mariona, que el seu estat 
de tot el que és la tanca i tot el perímetre està en un molt mal estat i que, a part, el que és 
el que és l'estructura també necessita fer alguns arranjaments. Cert és que de cara al mes 
de juliol tindrem una carpa del mateix estil al parc Pont de la Cadena, però considerem que 
ara mateix aquest equipament és un perill, perquè a més hi van els nostres infants, i, per 
tant, suposa un perill per a la seva integritat. I hem aconseguit, doncs, que el Govern ha 
agafat el compromís que es faran aquestes millores el més aviat possible. Tot i així, també 
m'agradaria remarcar, que és una de les converses que hem tingut, que en l'abstenció de 
l'any passat del pressupost 2024 i del qual vam acordar el pla de xoc de voreres, que 
s'havia d'haver fet el mes de setembre del 2024 i que per problemes de licitació hi ha hagut 
el compromís i s'ha adoptat el compromís, per part del regidor Serra i per part de l'alcalde 
Xavi Paz, que es faran el pròxim mes de març si no hi ha cap altre contratemps. Per part 
d'Enlaira, tornem a donar aquest vot de confiança, tornem a abstenir-nos, no votarem en 
contra. Creiem que hem aconseguit una miqueta el que volíem. Sí que hem de remarcar 
això, i no deixar-ho passar tampoc, que hi ha partides que creiem que estan un pèl 
inflades. Cert és que és un pressupost i, per tant, és viu durant tot l'any. I esperem, doncs, 
que anem tenint aquest resum mensual i que en qualsevol moment, si tenim algun dubte 
d'alguna partida que creiem que no s'està executant correctament, doncs, se'ns tingui 
informats a nivell de grup municipal. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyora Galobart. I ara tindria la paraula, pel grup municipal de l'Ara, el 
Joan Albert Fabra. Endavant.
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Sr. Fabra:

Molt bé. Moltes gràcies, alcalde. Molt bona tarda a tothom, en especial a les persones que 
ens estan seguint a la sala de plens i a través de mitjans digitals o radiofònics. Tinc una 
bona notícia per al Govern, que és que aquest any no els faré cap sermó. Però el què els 
diré potser no necessàriament els agrada tot, algunes coses sí, com el primer que diré, que 
és el que ja ha comentat la nostra companya Marta Espona, sobre les dates de 
presentació d'aquest pressupost. Valorem positivament que s'hagi fet aquest esforç per 
part del Govern i de l'equip tècnic municipal per poder presentar un pressupost al gener i, 
per la qual cosa, tenir aquest instrument, que és molt important per a la gestió del dia a dia 
i per poder anar enfocant aquests projectes des del principi de l'any. En aquest sentit, 
doncs, evidentment, valorem positivament aquesta fita, no? 
Jo, en la meva primera intervenció, que la faré jo, i les altres dues intervencions les farà el 
Ramon Sánchez, en aquesta primera intervenció jo faré unes quantes consideracions 
econòmiques generals, no anàlisis partida per partida, del pressupost que ens han 
presentat en relació també amb les ordenances fiscals que vam votar el passat mes 
d'octubre. I la primera consideració és que moltes d'aquelles coses que ja vam apuntar 
aquell dia teníem raó. Vam alertar que les previsions sobre les quals s'havia calculat la 
necessitat d'incrementar els ingressos de les ordenances fiscals de cara a l'elaboració 
d'aquest pressupost no eren correctes i, a la llum del pressupost que ens han presentat, 
això s'ha confirmat que és així. Ens van dir que no era possible contenir l'IBI a l'IPC o 
inclús per sota com nosaltres els vam proposar, però realment amb aquests números que 
hem vist en aquest pressupost creiem que sí que podríem haver-ho fet. El primer punt, i a 
falta de tenir les dades concretes, és el tema del romanent. Tenim un romanent que per la 
via només dels ingressos addicionals respecte al que havíem previst i al que hem acabat 
executant de l'any passat ja són un 1.350.000 euros més. I a això caldria sumar-hi el 
romanent per la falta d'execució de despesa, que també hi ha, això per una banda. I per 
l'altra, en la previsió pressupostària que vostès ens van plantejar el mes d'octubre, quan 
van justificar l'increment per sobre de l'IPC de l'IBI, les despeses en relació amb aquells 
números s'han estirat, s'han sumat, perdó, s'han rebaixat lleugerament. És a dir, s'han 
rebaixat 300.000 euros respecte al que vostès van preveure que serien les despeses en 
aquest pressupost i, en canvi, els ingressos han sumat 2.260.000 euros respecte als 
ingressos que van calcular en aquell moment. Per la qual cosa, clarament, la via de l'ajust 
pressupostari o el quadrament dels números s'ha fet per l'increment dels ingressos més 
que per la reducció de les despeses respecte a aquell diferencial que vostès ens van 
plantejar l'octubre que deien no arribem, podria ser que no arribéssim i haurem de fer 
ajustos. Doncs, aquests ajustos han estat només de 300.000 euros i, en canvi, els 
ingressos, que ja els vam advertir que segurament pujarien molt, han estat de 2.260.000 
euros.
On vull arribar amb tot això? Doncs, que realment si hi hagués hagut aquesta equitat entre 
l'exigència que hem fet als nostres veïns reclamant-los un major esforç fiscal amb 
l'exigència que ens hauríem d'imposar nosaltres mateixos intentant fer més amb menys 
recursos, podríem haver arribat a aquest IPC per no restar poder adquisitiu als molinencs i 
molinenques en relació amb les ordenances fiscals, això és la primera reflexió. Aquest 
pressupost, en l'anàlisi específic de les partides, que jo ara no faré, però com bé també 
han indicat les dues intervencions que m'han precedit, quan es fa aquest anàlisi específic, 
es veu que hi ha unes quantes partides que no es van acabar d'executar en l'exercici 
anterior i que aquest any es mantenen o inclús s'incrementen, allà es pot veure aquests 
ajustos que s'haguessin pogut fer per la via del pressupost per poder tenir uns impostos 
una mica més baixos. Per no comptar amb el romanent, evidentment que també aquí si 
s'hagués tingut en compte aquest romanent que hi haurà d'uns 2 milions d'euros, encara 
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més es podrien haver ajustat els números. Aleshores, no entenem molt bé alguns 
d'aquests criteris d'algunes d'aquestes partides, com s'ha comentat, però, en qualsevol 
cas, vostès són al Govern, vostès han de gestionar el dia a dia de l'Ajuntament i vostès 
saben quines partides necessiten per a aquesta gestió del dia a dia que han de fer i 
nosaltres tampoc els criticarem en això, perquè tenen el seu propi criteri, nosaltres en 
tindríem un altre. Però, en qualsevol cas, és un criteri de gestió vàlid, perfectament vàlid i 
que respectem.
Una última reflexió és l'ús del romanent. L'ús del romanent, ja que ha parlat abans el 
regidor Serra d'aquest principi de prudència financera, nosaltres suggerim que es faci 
servir per al finançament d'una part de les inversions previstes intentar reduir almenys la 
ràtio d'endeutament, que, si es compleixen les previsions pressupostàries, es quedarà més 
o menys igual. Perquè vostès amortitzaran els préstecs per la quantitat equivalent als que 
demanaran de nous, però sí que aplicant aquest criteri de prudència financera i aprofitant 
aquest romanent addicional de l'exercici anterior, vostès podrien intentar finançar una part 
d'aquestes inversions així i no haver d'accedir a finançament bancari. I també un últim 
apunt, vostès, òbviament, en la seva acció comunicativa, han explicat que en aquest 
pressupost es millorarà la qualitat d'un seguit de serveis socials, via pública, etcètera. 
Només una distinció, i és que més despesa no necessàriament implica millor qualitat. 
Aleshores, això saben ja perfectament que la qualitat d'un servei no només consisteix en 
abocar-hi més recursos, sinó també en gestionar-los i aplicar-los d'una manera intel·ligent, 
que segur que sabem que vostès s'hi esmerçaran, perquè, efectivament, aquest increment 
en els recursos repercuteixi en un millor servei per als molinencs, com no podia ser d'una 
altra manera, però, només apuntar aquesta distinció, com no podia ser diferent. I el meu 
company Ramon després ja explicarà el sentit del nostre vot, que tampoc serà cap 
sorpresa per als membres del Govern.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, intervindria el senyor Miguel Zaragoza.

Sr. Zaragoza:

Bona tarda a tots i a totes les que ens segueixen pels mitjans i als que esteu aquí en 
directe. Jo voldria fer ràpidament tres apunts de les coses que han anat sortint i crec que 
fora bo que... En els debats jo crec que és important ser si més no rigorosos amb les coses 
quan les diem. Els companys d'Esquerra Republicana han fet una retahíla de coses que 
presumptament no fa el Govern i que les té pressupostades. I jo diré només tres, que a 
més les hem explicat en comissió informativa, que és el Pla local de l'habitatge, que s'està 
treballant, aquí s'ha comentat que no s'havia fet res. I a més ho vam explicar no en la 
darrera informativa, sinó en l'anterior. Vam explicar que ja s'havia iniciat aquest procés. El 
Pla local de seguretat, que aquest m’ateny a mi i que, efectivament, està adjudicat per una 
subvenció de la Diputació i que es va adjudicar al desembre i que també s'ha començat a 
treballar. I el tema, i poso un exemple bastant evident, que són les dues escombradores 
que els companys diuen que no hem comprat i que ja estan funcionant pel carrer i que 
també vam explicar en una comissió informativa que les havien comprat. No continuarem 
amb la relació de detalls, perquè crec que fora bo, i jo crec que aquí és on nosaltres... 
podem fer tots autocrítica, que quan un vol preparar determinades discussions val la pena 
que si tens dubtes, preguntis ,i seus i negocies o com a mínim aclareixes on estàs per 
aclarir. Ens comenten que no es fan determinades actuacions des del punt de vista de les 
inversions, però no fer-les no significa que no es facin. Jo recordo que aquí, quan vam 
parlar de les modificacions de crèdit que fèiem, dèiem: això no significa que no es faci el 
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Pla de voreres, això significa que es mantindrà en aquella partida i que quan s'adjudiqui 
sumarà. No ens ho carreguem, això puja al romanent, a lo millor és finançament afectat i 
aquests diners, que estaven destinats del 2024, s'executaran el 2025 i aniran sumant. I 
d'aquestes, totes aquelles que sembla ser, amb el comentari que feien els companys 
d'Esquerra, que desapareixen i no desapareixen. I si en alguns casos no hi tornen a sortir 
és perquè els contractes s'han fet i està previst o, evidentment, com pot passar, perquè 
són pressupostos, pot haver-hi canvis de criteri. Però, en tot cas, davant el dubte, es 
pregunta i nosaltres responem, que no tenim cap mena de problema de fer-ho, que jo crec 
que, a més, entra en una certa lògica del pressupost. Sempre hem parlat, hi ha una 
dinàmica pressupostària que ara, bé, company, em costarà una mica contestar-li perquè, 
és clar, hem barrejat molts conceptes sobre el romanent, que no m'he explicat, és una 
mica difícil que se'ns demani tot a la vegada. El pressupost, jo també, doncs miri, també 
demanar disculpes en nom del Govern, perquè ens hauria agradat que s'aprovés l'any 
passat, no aquest any. I és veritat que estem al gener i que pràcticament comencem, tot i 
que ja en tot el procés vam avançar molt al desembre, però, per les circumstàncies i per 
les dates, vam dir de fer-ho ara. La nostra aspiració, com sempre ha explicat el regidor, és 
fer-ho quan toca. Però, escolti'm, no podem parlar del romanent, tot i que hem avançat 
coses, perquè és que nosaltres hem dit anem pel bon camí, anem amb una bona execució 
pressupostària, tant els ingressos com les despeses. Però, com saben, estem tot just... 
Una vegada tanquem pressupost comencem a fer tancament del 24. I aleshores no podem 
explicar quan estem aprovant ara al gener una cosa que fins al març, si no recordo 
malament, la primera setmana de març o finals de febrer, farem el tancament definitiu. És 
veritat que tenim dades, que jo no sé... És a dir, el pressupost, com sempre hem explicat, 
és una conseqüència d'alguns fets. L'anàlisi previ que estem fent ara mateix de l'estat 
d'execució dels capítols 2 i 4 és d'una execució del 97 % del pressupost aprovat el 24. Això 
significa, com vostès ja saben, que moltes vegades els gestors utilitzen la vinculació 
d'aquestes partides per prioritzar en alguns casos, aquest nivell d'execució pressupostària, 
però és un nivell d'execució molt elevat. Amb la qual cosa, és veritat i això ho apuntàvem ja 
a la darrera comissió informativa, quan els companys d'Ara ens preguntaven quin és el 
[inaudible], és evident que tenim uns majors ingressos. A més, uns majors ingressos que 
significarà segurament –ja quan tinguem la liquidació ho veurem– que la ràtio 
d'endeutament baixarà. Clar, perquè vostè ho sap, al final si vostè li liquida més, en funció 
de lo liquidat, la ràtio... I estem en moments d'endeutament que crec que nosaltres no 
estem en la situació apocalíptica que vostè va descriure ara fa uns mesos. I fora bo que a 
vegades tinguem tots, eh?... Perquè vostè aquí avui ha parlat d'una situació bona de 
l'Ajuntament, però potser que se'n recordi del que va vostè dir fa uns mesos en què 
nosaltres pràcticament, i ho va dir literalment en un article, deia que l'Ajuntament anava a 
la ruïna. Ho deia vostè, no ho deia jo, eh? La situació és la que és. Amb la qual cosa, crec 
que fora bo que quan diguem les coses siguem curosos i si tenim dubtes les preguntem i 
nosaltres les aclarim. Tots ens podem equivocar. Amb la qual cosa, crec que, mirin, 
nosaltres sempre tenim aquesta ambició per millorar i per anar millorant les propostes que 
fem, de seure i d'escoltar, d'analitzar i, evidentment, en funció de tots aquests paràmetres, i 
vostè ho ha resumit bé al final de la seva intervenció, el pressupost és del Govern, cosa 
que sembla que l'any passat no era així. Era una cosa absolutament diferenciada, perquè 
tots els mals dels set pecats que vostè va anomenar eren culpa d'aquest Govern i cap ni 
un, cap ni un, s'ha produït.

Sr. Alcalde:

Doncs, per tancar aquesta intervenció, recordo que queden tres minutets, quatre màxim.
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Sr. Serra:

No, no, si em permet, alcalde, un minut. Un minut, primer, per agrair com sempre els seus 
comentaris en aquesta ronda d'intervencions. La segona, no cal que contesti pràcticament 
el que el Miguel ha fet fantàsticament bé, simplement el tema de l'endeutament, o millor dit, 
jo crec que sense voler ens ha felicitat. Torno a dir el mateix que diu el Miguel, és a dir, 
despesa hem rebaixat 300.000 euros, els ingressos han superat els 2,2 milions. Això és 
fantàstic per al final gestionar millor els diners dels nostres vilatans. Per tant, anem bé. 
Quant a la ràtio d'endeutament, estem molt lluny del 75 %, estem al voltant del 54,7. Per 
tant, estem molt lluny. I si a sobre podem aplicar els romanents de l'any 2024, que 
probablement les regles de despesa ens diran que simplement podem fer això. Per tant, 
també baixaríem. Per tant, també li agraïm el seu suggeriment, que és que ja hem pensat 
com a Govern municipal. I finalment, òbviament, estem plenament d'acord que una cosa és 
posar diners o més diners en alguna partida corresponent, però hem de garantir la qualitat, 
sinó estaríem tirant els diners, cosa que no farem o intentarem no fer, com a mínim. 
Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Amb aquest torn acabem la primera intervenció i obriríem el segon torn 
d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Bé, respecte del Pla local d'habitatge, jo mateixa vaig preguntar com estava i em 
van dir que estava en procés i que aquest any que ve es tiraria... Surt la mateixa quantitat 
exactament que l'any passat. Per tant, la interpretació... Puc preguntar, però la 
interpretació, en tot cas, he de dir, doncs, allò no s'ha fet com el Pla local d'habitatge, 
perdó, de seguretat, surt la mateixa quantitat, per tant, pot haver-se estat fent, però, en tot 
cas, les quantitats es tornen a repetir aquest any. Potser és una segona part, però, en tot 
cas, no era aquesta la sensació. Bé, en tot cas, la intervenció que fem en aquest moment 
s'adreça més cap a un altre aspecte. I és que ja els vam dir l'any passat, i enguany hi 
insistim, que la política econòmica i financera que està practicant aquest Govern no ens 
agrada. Són diversos els motius pels quals no ens agraden ni l'una ni l'altra, tot seguit els 
explicarem, però la qüestió és que totes dues estan pensades per a curt termini i nosaltres 
sí que ho veiem així, portaran l'Ajuntament a l'ofec econòmic i financer. Aquest Ajuntament 
ja supera els 20 milions de deute viu, una xifra que des de l'exercici 2012 no es veia. I 
malgrat l'operació de refinançament que l'any passat va aprovar, només es redueix la 
despesa financera en 83.000 euros respecte del 2024. La mitjana anual de despesa 
financera des de l'any 2016 fins al 2025 ha estat de poc més de 475.000 euros, però 
només per al 2025 es preveu que pagarem més de 800.000 euros en interessos del deute. 
I l'any 2024 en van ser més de 900.000. Això vol dir que els molinencs i les molinenques la 
gestió financera que estan duent a terme en aquesta legislatura ens costa gairebé el doble 
de la mitjana dels darrers deu anys en interessos. I el pitjor encara ha d'arribar, perquè tots 
recordem que el refinançament presentat l'any passat va ser una maniobra de patada 
endavant i la despesa financera de la propera legislatura serà una autèntica llosa per al 
futur Govern. Si, com l'any passat, de la liquidació de l'exercici 2024, en resultés un 
romanent de tresoreria significatiu que, tal com hem dit, a dia d'avui desconeixem, ens 
semblaria responsable i raonable que el dediquessin a amortitzar deute i reduir 
l'endeutament de l'Ajuntament. I com ja els vam dir quan s'aprovava el refinançament 
famós, els repetim que no ens val que ens diguin que complim amb el límit d'endeutament 
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perquè només estem al 59,38 de ràtio d'endeutament. L'endeutament, per molt legal que 
sigui, i en tot cas, això és opinió nostra, només s'hauria de contreure pensant que es pugui 
pagar i sent raonable d'acord amb la capacitat de generació d'estalvi que tingui 
l'Ajuntament. Però l'origen del problema és la gestió econòmica. El problema, com ja els 
hem repetit molts cops, és que la despesa creix molt per sobre dels ingressos. Si agafem 
una sèrie històrica entre el 2016 i el 2025, les despeses corrents han crescut el doble que 
els ingressos. Tot aquest increment de la despesa corrent consolidada ha portat a una 
reducció progressiva de la capacitat de generació d'estalvi i, en conseqüència, només ens 
queda el recurs de l'endeutament. Fixin-se que l'estalvi net generat per aquest Ajuntament 
entre els anys 2016 i 2023 de mitjana ha superat els dos milions d'euros anuals. Però 
segons l'informe econòmic i financer del pressupost general d'aquest any, el 2025 només 
generarem un estalvi net de 560.000 euros, arrodonint. Aquest Ajuntament, un cop 
pagades totes les despeses ordinàries i el deute, no té capacitat de finançament de les 
seves inversions. En números rodons, la inversió de 2 milions d'euros que pretenen fer es 
finança amb 2 milions de nou endeutament. És a dir, sense nou endeutament no hi ha 
inversió. I això és un cercle viciós que, hi insistim, portarà a l'ofegament.
Finalment, deixin-nos fer referència a Molivers. Aquesta societat pública ha passat en 
només sis anys d'existència d'un pressupost de prop de 30.500 euros a 4,3 milions per a 
l'any 2025 i un volum de personal que ha passat dels 65.000 euros el 2021 als 3,2 milions 
d'euros per al 2025. La despesa de personal de Molivers ha crescut en un sol any un 34 % 
i més que creixerà perquè estan creant un altre ajuntament. Gestionar aquest volum de 
personal i de serveis i els que previsiblement vindran els propers anys necessita una 
estructura, una gerència, una administració, és a dir, dotar l'empresa d'una estructura de 
gestió. I d'estructura de gestió, ja en tenim una, la de l'Ajuntament. Però és molt evident 
que aviat en tindrem dues amb la despesa duplicada que això comporta. Afegim-hi, a més, 
que aquesta empresa dels 4,3 milions d'euros que gestionarà, només generarà 41.600 
d'ingressos propis per l'aportació que es calcula que el Museu del Renaixement farà als 
ingressos de la societat. És a dir, estem davant d'una empresa que només fa que 
contractar cada cop més personal, no genera ingressos i acabarà disposant d'una 
estructura de gestió molt cara per a tots els molinencs i molinenques. Al llarg d'aquests 
anys, hem donat suport a que aquesta empresa assumís uns serveis determinats, però 
sempre hem qüestionat que se la vegi com la solució a totes les necessitats. Sense voler, 
segurament, però, creiem que estem creant un monstre. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Moltes gràcies i molt bona tarda a totes les persones que ens acompanyen a la sala de 
plens, també a les persones que ens escolten a través de Ràdio Molins de Rei, del 
YouTube de l'Ajuntament i també del Viu Molins. Deixi'm donar, primer de tot, l'agraïment 
al departament econòmic de la casa, tant a l'interventor municipal com també el cap de 
Control de Gestió, el Sr. Albert Tolón, per la seva feina amb l'execució d'aquest 
pressupost, així com als altres tècnics de la casa. I també a una persona a què em vull 
referir, el Joan Montserrat, com a cap de personal, per una cosa que veient i analitzant el 
seu informe de personal, demostra l'encert que hi va haver en aquesta casa de posar el 
Joan Montserrat com a cap de personal. Ha estat, jo crec, una de les decisions més 
importants que ha tingut aquest Ajuntament a l'hora d'endreçar la casa i de començar a 
treballar perquè els projectes de l'Ajuntament surtin. Això, en aquest sentit, Joan, volia dir-
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ho públicament perquè a vegades ens n'oblidem que hi ha decisions que les prenem 
perquè sí i tenen una importància cabdal, com jo crec que s'està demostrant actualment. 
Bé, possiblement aquest és un pressupost que nosaltres l'hauríem tractat d'alguna altra 
manera. Jo crec que el Joan Albert ha explicat a grans trets algunes de les coses que 
nosaltres dèiem ja en el seu moment també, que possiblement... I sobretot em refereixo a 
les plusvàlues. Les plusvàlues va ser aquell treball de Troia que alguns ens deien que 
l'Ajuntament tindria un forat molt gran i que havíem de guardar diners i havíem d'intentar, 
doncs, posar diners per al dia que tinguéssim que tornar les plusvàlues de tots els 
contenciosos que hi havien. I aquest Ajuntament va decidir que, escolta, quan vinguessin 
ja hi faríem front. I això és el que hem fet i, per tant, aquella situació temporal en el temps 
en què va succeir, en què es continuaven liquidant les plusvàlues, però, certament, la 
liquidació que rebia l'Ajuntament era inferior a causa dels diners que havíem de retornar, 
doncs, ha fet que els ingressos de l'Ajuntament manquessin. Possiblement, aquesta falta 
d'ingressos líquids en un moment concret de la nostra història, doncs, els hi ha fet a vostès 
prendre decisions, com podria ser possiblement el refinançament. I això és quelcom que 
nosaltres vam criticar, creiem que va ser una decisió que nosaltres no l'haguéssim fet, 
però, en tot cas, no ens toca a nosaltres decidit. Però el que sí que volíem apuntar i vam 
apuntar en aquell moment i ho tornem a replicar, és que aquella situació tenia una data de 
caducitat. Jo crec que aquest any 2024, pel que respecta sobretot a aquesta liquidació de 
plusvàlues, crec que ja hem arribat a un punt en què hem tornat a la normalitat. I això vol 
dir, i això remunta a aquestes dades que jo els hi vaig demanar en comissió informativa i 
que li agraeixo molt al regidor Serra que m'hagi atès totes les peticions d'informació que 
m'ha donat, que li hem demanat. I, per tant, aquí demostra que aquest Ajuntament ha 
tornat a la senda d'equilibrar els seus ingressos. I, per tant, amb aquesta part d'ingressos, 
crec que hem tornat a un moment en què és important, doncs, veure que anem pel bon 
camí. I això em fa veure que possiblement aquesta pujada d'impostos, com nosaltres 
dèiem, nosaltres demanàvem que no pugés més enllà de l'IPC, ho podien haver assumit 
perfectament. Ho podien haver assumit perfectament. Però, en tot cas, escolti'm, ara 
estem en el pressupost d'aquest any. Crec que ja s'han explicat moltes coses de com ha 
avançat l'ordinari. Jo em centraré més en les inversions, que crec que possiblement aquest 
pressupost d'inversions que vostès han presentat és un pressupost d'inversions equilibrat, 
en què possiblement plantegen allò que poden dur a terme. I, per tant, podríem dir que és 
més realista que l'any 2024. Possiblement, a causa que, crec que s'ha explicat, alguns 
casos no s'han acabat d'executar, tot i que és evident que hi ha partides que se sumaran a 
aquestes i s'acabaran executant aquest any. Però, en tot cas, nosaltres trobem a faltar 
alguns elements. Ho hem parlat amb vostè, sap que tenim obsessió per la primera planta 
del Molí, com és l'espai de tecnologies 4.0 que vostè ja ens va dir que possiblement en el 
primer semestre ja tindríem algun projecte ja per presentar i, per tant, vull entendre que 
amb aquesta aplicació del romanent del 2024 en algun moment podrem destinar diners per 
a aquestes inversions que veiem que trobem a faltar de cara a aquest pressupost 2025. 
Unes inversions, com deia, que, evidentment, l'aixecament de la regla de despesa el que 
provoca és això, que definitivament aquesta aplicació de romanent ja no el podrem 
destinar com l'havíem destinat anteriorment a aplicació d'accions directes, per tant, 
d'ordinari, i que ara haurem de reduir o enfocar o bé reduir deute o bé a inversions 
financerament sostenibles. Aquí és on jo crec que ho haurem d'enfocar. I nosaltres en els 
propers mesos també parlarem, igual que hem parlat ara, de com podríem enfocar 
aquestes inversions.
Jo sí que a vegades, en pressupostos, intento mirar els informes. Veig que els informes, 
m'he basat més en els de territori, són una miqueta escuets, i nosaltres hem agraït que hi 
haguessin hagut pressupostos d'empreses per afirmar que el que estàvem veient, el que 
es demana en el pressupost d'inversions, doncs, contenia el que heu explicat. Crec que el 
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tema del canvi de la gespa del Ricard Ginebreda, que és evident que celebrem que es 
pugui dur a terme aquest mes de juliol-agost del 2025, doncs, és un import elevat. És un 
import elevat que possiblement vindrà generat per alguna cosa que no teníem en l'anterior 
vegada quan vam fer el canvi de gespa del Josep Raich, que és precisament portar 
aquesta gespa i el seu contingut a l'abocador, que això possiblement tindrà un cost molt 
elevat, més del que en el seu moment vàrem tenir. Per tant, en aquest sentit, trobàvem a 
faltar una miqueta més de concreció en aquest projecte. I una cosa que, jo parlaria de 
criteri, mirant els informes de les inversions en educació, s'han posat diners per renovació 
de calderes. Jo crec que tenim el Pla local d'adaptació al canvi climàtic, on hi havia una 
inversió també d'ordinari, que jo crec que aquí és on haurien d'anar aquestes inversions, i 
no precisament amb diners d'educació, que haurien d'anar a coses més concretes i poder 
fer i millorar les inversions de les escoles i no amb això, que jo crec que en l'anterior 
mandat ja ho dèiem que això és PLACC, però si és PLACC, Pla local d'adaptació al canvi 
climàtic, doncs, enfoquem -ho en aquesta línia, que així recull més en altres partides i amb 
gent més específica que no pas des del Departament d'Educació. Crec que això és un 
criteri, que ho deixo a consideració, que en tot cas vostès ja en faran esment o no.
El regidor deia en la seva primera intervenció això que li deia ja abans, no?, apostem per la 
transformació digital. No hem apostat encara per la tecnologia 4.0. En aquest sentit, la 
transformació digital o la renovació en equipaments, la inversió que hi ha és bastant petita. 
El regidor li agrada molt parlar de dades macro. Això, evidentment, també posiciona molt 
l'Ajuntament. Ha parlat d'una millor deixalleria. Jo crec que la deixalleria brilla per la seva 
absència i crec que jo no he vist cap partida que posi aquí que millorarem la deixalleria, 
però, en tot cas, aquest és un dels elements que jo crec, i n'hem parlat en alguna comissió 
informativa, mereix un punt i a part. I crec que aquí hauríem de fer una reflexió i crec que 
en aquest sentit tampoc vostès ho han apuntat. Crec que, ja li dic, el meu primer anàlisi és 
que és un pressupost en aquest sentit que marca una línia en els seus eixos fonamentals 
que ha marcat l'Ajuntament els darrers anys i, per tant, sempre s'ha dit que aquest 
Ajuntament no deixaria ningú enrere i que, per tant, continuaria mantenint l'aposta per la 
gent que ho passa malament. És significatiu i els encoratjo a que facin l'anàlisi de què 
s'aportava a Serveis Socials l'any 2011 o abans i què estem aportant ara. Crec que 
aquesta dada macro significa molt a l'Ajuntament del que s'ha fet en aquest sentit i, per 
tant, això és quelcom transversal des del punt de vista dels diferents governs, però que 
demostra una línia clara d'aquest municipi.
Estalviem en lloguers, ho ha dit el regidor. Ja ho veurem, ja ho veurem. Jo sap que en 
aquest sentit jo soc una mica crític, però, en tot cas, el que sí que he vist és alguna partida 
que amb les seves inversions em pregunto el perquè. Vostès han posat mobiliari nou a 
l'edifici del carrer Ramon Llull, i ara li direm ja la Loto, de 18.150, quan crec que al final ens 
han deixat tot el mobiliari. I ens ha deixat el mobiliari, potser vaig equivocat. Però, en tot 
cas, la transformació o el fet de que Molivers també accedeixi a aquell espai, evidentment, 
ja compta amb un mobiliari i s'incorporarà cap allà. Una altra cosa són les inversions que 
s'han de fer dins de l'edifici, que aquí nosaltres creiem que aquesta partida possiblement 
és insuficient i els 30.000 euros possiblement no corresponen al que haurem de fer allà 
dintre, tot i que, com que no hem vist cap pressupost, doncs, tampoc sabem si estaran 
més destinats o no. En definitiva, el que veiem és que ens ha faltat trobar una miqueta més 
de concreció en els pressupostos per definir les partides d'inversions. I crec que, 
evidentment, l'aposta esportiva d'aquest municipi és evident. Hem de continuar treballant 
en aquest sentit. I, per tant, ho deixo aquí. I l tercer torn ja...
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Sr. Alcalde:

Li agraeixo, perquè ja estàvem superats de temps. Tanquem, Lucas? Endavant. Moltes 
gràcies, alcalde. Seré breu. Seré breu, la veritat perquè tenia prevista una intervenció més 
com a portaveu d'En Comú Podem, doncs, parlant del pressupost, jo crec que com que el 
regidor n'ha fet bon compte i vam tindre també la roda de premsa, doncs, crec que em puc 
saltar més aquesta part, perquè la veritat és que estic una mica en xoc amb el debat 
d'avui, Marta, perquè tinc la sensació que us heu intercanviat els papers i que tens i que 
heu tingut avui, heu sostingut avui aquí un discurs econòmic més propi no de l'Ara Molins, 
però de la dreta econòmica, que d'Esquerra Republicana. És veritat que a nosaltres ens ha 
pujat la despesa financera, a nosaltres i a tots els ciutadans de Molins de Rei que tenen 
una hipoteca variable, perquè els tipus d'interès l'any passat ja estaven disparats i avui, tot 
i que són una mica menors, segueixen sent molt alts. Però aquest ajuntament tindrà una 
ràtio d'endeutament inferior aquest any del que tenia quan va començar aquest mandat. 
Després, tinc una mica la sensació que sosteniu una posició que, hi insisteixo, que és 
insostenible. Primer, perquè no pot ser que cada pressupost parlem de l'Ajuntament com si 
a l'Ajuntament li faltessin dos mesos per fer fallida. No és veritat, té raó, té més raó avui el 
Joan Albert que vosaltres quan apunta que aquest Ajuntament ha sigut capaç de contenir 
despesa, d'incrementar ingressos. És veritat que en aquest debat d'incrementar ingressos 
hi ha una variable que no ha sortit a debat, però que no és només que s'hagi consolidat la 
plusvàlua en aquesta nova realitat i que hem consolidat fiscalment l'Ajuntament, com 
considerem que havíem de fer, també hem tingut majors aportacions de la resta 
d'administracions. I això fins ara no havia sortit al debat, però considerem que és un 
element positiu. Però que ens proposeu que dediquem el romanent a amortitzar deute com 
si haguéssim d'assumir com a pròpies unes lleis d'estabilitat draconianes, com hi va haver 
a la crisi del 2008 i 2012, crec que no forma part del vostre espai polític ni de la vostra 
forma d'entendre l'economia i la fiscalitat i que aquesta no pot ser la discrepància amb 
nosaltres. És que considerem que nosaltres i vosaltres hauríem d'estar en contra d'aquesta 
forma d'entendre l'austeritat fiscal, perquè vam estar en contra en el seu moment. I, per 
tant, el debat sobre què amortitzarem i què invertirem en inversions financerament 
sostenibles l'haurem de tenir amb tots vosaltres, però no pensem assumir aquesta posició. 
I després, aquest debat, aquest relat sobre Molivers, en el qual s'està creant un monstre, 
com heu dit textualment, em sembla una cosa fora del vostre espai polític també. Jo crec 
que hauríem de compartir l'aposta per municipalitzar certs serveis municipals, com hem fet 
en aquest mandat i com tenim previst fer, perquè després haurem de parlar dels altres 
serveis que figuraven en l'acord de govern. I, honestament, que tingueu aquest discurs... 
que el tingui Joan Albert o que el tingui el Ramon, que està en l'espai polític que vol estar i 
té el discurs coherent amb l'espai polític que vol estar ho entenc i forma part de la 
discussió i del debat polític que tindrem en aquest Ple. Però que vingueu al Ple de 
pressupostos amb un debat que avança per la dreta al Joan Albert, al Ramon i a tot l'Ara, 
jo trobo que no és de... és de rebut, és legítim, però hi ha vegades que no us entenem.
I creiem, i ho deia el company Miquel, que hi ha certs dubtes que heu expressat avui i que 
hi ha certa part d'aquest discurs que té a veure amb que us heu negat a asseure'us amb el 
Govern a parlar de pressupostos. I si ha assegut tothom. És que nosaltres sempre us ho 
hem dit i us ho vam dir l'any passat i us ho hem dit aquest any i els hi hem dit a tots. 
Nosaltres volem aprovar els pressupostos amb tots i volem tenir una governança oberta, 
perquè més enllà de tot allò que us hem exposat i que us ha exposat el company Joan 
Carles, i amb això acabo, per a nosaltres hi ha una cosa més important inclús, que jo crec 
que és la imatge que transmet aquest Ple, volíem dialogar amb tots. Hi ha hagut grups 
amb els que hem acumulat moltes més discrepàncies que amb vosaltres i inclús moltes 
més tensions que amb vosaltres, amb els que ens hem pogut asseure, hem pogut parlar 
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de projectes d'avui i de futur, hem pogut establir un diàleg i avui s'abstindran, com ja han 
anunciat. Igual que amb la Txell, que hi hem pogut parlar els dos anys. Bé, ho anunciaran. 
Avanço, spoiler. Però vull dir, crec que la vostra posició insostenible en aquest procés de 
negociació us porta a fer un discurs que no té cap tipus de sentit amb l'espai polític que 
sou i que preteneu ser. I aquí ho deixaré. Només afegir, evidentment, l'agraïment, tot i que 
no puc dir què passarà, però l'agraïment als dos grups municipals amb els que hem pogut 
negociar i, evidentment, també als nostres companys de Govern i als tècnics de la casa 
per l'elaboració d'aquest pressupost. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. No sé si voleu afegir alguna cosa, Joan Carles o passem al...?

Sr. Serra:

10 segons.

Sr. Alcalde:

10 segons.

Sr. Serra:

Un detall, a les inversions sí que hi ha una partida destinada al Molí, planta baixa i planta 1. 
És un detall. Ja està.

Sr. Alcalde:

Doncs, ara segur que podrem entrar en això. Iniciem el tercer torn d'intervencions. Senyora 
Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Sí, sí, sí, teníem un tercer torn preparat, però voldria començar improvisant i, per tant, 
espero que se m'entengui prou bé. Agraeixo molt que el regidor Lucas Ferro estigui tan 
preocupat per nosaltres, lamento que el despistem o us despistem, perquè aquest 
comentari l'he sentit moltes vegades. Les intervencions que nosaltres hem fet aquí no són 
producte d'una taula de bar en la qual mirem a veure per on ens podem carregar les coses, 
sinó que aquestes conclusions que hem tret són fruit dels informes que ens hem llegit. 
Aleshores, si nosaltres els hem interpretat d'aquesta manera, doncs, em sembla que ja 
passa amb els números que, segons com te'ls mires, es poden interpretar d'una manera o 
es poden interpretar d'una altra. He començat la segona intervenció dient que la proposta 
de refinançament i el que vèiem nosaltres en aquest pressupost eren solucions a curt 
termini i, per tant, el que nosaltres... encara que diguis que no amb el cap, això és el que 
he dit i és el que nosaltres pensem. I la qüestió és que, d'alguna manera, la visió nostra o 
l'objectiu nostre és pensar de cara al futur. I ja vam evidenciar, quan la proposta de 
refinançament, que ens preocupava, perquè ho veiem com un problema de cara al mandat 
a partir del 27, això és una qüestió de futur. Que se solucionin les coses per ara i les 
tinguem complicades per al futur a nosaltres ens preocupa. I, per tant, doncs, i fem una 
altra visió. Lamento moltíssim que no coincidim, a mi també m'hagués agradat que el Ple 
també votéssim tots moltes coses que nosaltres hem proposat conjuntament i a vegades 
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no ens n'hem sortit. Doncs, què hi farem. En aquest cas és així. De tota manera, com que 
també hi ha hagut aquesta preocupació tan gran de per què nosaltres no ens hem assegut 
a parlar del pressupost, doncs amb aquesta intervenció que tenim preparada, precisament 
anàvem a explicar això. Per tant, doncs, per no perdre el fil del que volia dir, us la llegiré i 
deia el següent: en els plens de les ordenances d'aquest mandat i en diverses ocasions 
han sentit dir al nostre grup que ens oferíem per parlar del pressupost des dels inicis de la 
seva elaboració i amb això ens referíem a parlar de prioritats en les actuacions i no tant en 
les assignacions concretes de cada una de les partides. No ens hem entès i per això ho 
explicarem millor. Per a nosaltres, aquesta primera trobada havia de servir per exposar 
idees i estudiar la possibilitat que s'introduïssin actuacions de futur importants per a 
nosaltres, la vila i la seva gent, que segur que ens han sentit dir altres vegades. Només a 
tall d'exemple, ens referim a l'accessibilitat general de la vila i dels equipaments 
municipals, el que nosaltres sempre hem anomenat Eix Verdaguer com una reforma 
integral o la Nau de Cultura, per exemple, per esmentar tres opcions. Quan això no pot ser, 
quan aquesta primera trobada no es produeix perquè ens encallem amb les ordenances i 
no anem més enllà del que han estat les ordenances, no arriba cap opció més de parlar-ne 
des d'un bon principi, només queda negociar quins diners es poden traspassar d'una 
partida a una altra. I aquesta no és la filosofia que perseguia la nostra proposta. No 
compartim la gestió del pressupost, ja ho hem explicat. No estem d'acord que la regidoria 
de Discapacitats continuï tenint, i ho hem dit moltes vegades, 3.000 euros per al munt de 
coses que s'han de fer i per a les que es podrien fer. No estem d'acord que més que mai la 
Federació Obrera s'hagi convertit, ni que sigui temporalment, en un edifici administratiu i no 
tingui cap projecte a la vista que recuperi el seu esperit i la seva memòria. No estem 
d'acord que les persones desocupades no siguin una prioritat, més enllà dels ajuts de 
serveis socials. Trobem a faltar polítiques d'habitatge valentes, invertir en una dinamització 
comercial real i eficient per al mercat, una aposta més gran, sí, per al Museu Municipal 
també, activitats innovadores en general i que no solament perpetuïn el que sempre s'ha 
fet. Un projecte cultural que incorpori les taules de cultura que sempre hem defensat i no 
acaben d'arribar. Per tot això, per poder parlar de tot això, ens semblava que seure a parlar 
abans d'elaborar el pressupost era una bona opció. No ens n'hem sortit. No passa res. Si 
mai volen que ho provem, doncs, aquí ens trobaran. Mentrestant, i en conseqüència, 
òbviament, amb tot el que hem estat dient nosaltres fins a aquest moment, en aquestes 
tres intervencions, el nostre vot al pressupost serà un no. Tot i així, volem agrair al regidor 
Serra les facilitats que ens ha ofert en tot moment. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies, senyora Espona. Ara sí, senyora Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé, jo faig la tercera exposició, perquè quan vaig entrar en política em van dir que l'últim 
torn de paraula l'havia d'aprofitar, eh? Bé, jo és que es nota que no soc política, eh? Jo 
crec que sí, primer faré una petita crítica amb tot el carinyo del món. Jo crec que si per 
Junta de portaveus s'executa un temps, crec que és per respecte i no és el primer Ple que 
passa, s'ha de respectar el torn, és a dir, si el segon torn són cinc minuts, no en podem fer 
9, 10 11. Per què, per aquest punt.
Dit això, jo també podria venir a fer una exposició, per això dic que no dec ser política. I, a 
part, vull fer èmfasi, perquè aquí sí que potser trauré una mica més el meu caràcter. 
M'estan molt bé les respectables i totes les exposicions, jo també podria venir a exposar 
aquí el que s'ha parlat, el que s'ha discutit, el que m'han contestat, el que he dit, el que no 
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sé què... Però crec que també, ara, com a Enlaira, vull reivindicar que nosaltres hem 
aconseguit un acord de més subvencions, bé, de més diners, a les escoles públiques de la 
nostra vila i que hem aconseguit que un pavelló que està en unes tanques deficitàries i que 
els nostres infants es poden fer molt mal, que l'Ajuntament es compromet de manera el 
més ràpida possible i que ho permetin les licitacions i els timings, que es faci el més aviat 
possible. Vull dir, que també vull posar èmfasi que, estic d'acord i com he dit, hi ha partides 
que no hi estem d'acord, hi ha partides que estan inflades, però que també, ¿saps?, dona 
la sensació que després tot queda una mica difuminat envers cap a Enlaira, que 
evidentment només som un regidor i no tenim tanta representació, però que també quedi 
clar que hi ha coses que s'aconsegueixen per part d'altres grups de l'oposició. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Sánchez.

Sr. Sánchez:

Moltes gràcies. Intentaré ajustar-me al temps i em poso aquí el temps perquè li asseguro 
que m'he despistat i no era conscient que portava pràcticament 10 minuts. Bé, i en aquest 
marc en què nosaltres hem configurat aquest... hem analitzat aquest pressupost, doncs, el 
que hem volgut és tenir un diàleg amb el Govern per veure si podíem arribar a acords. I, en 
aquest sentit, nosaltres els vam presentar un projecte que jo crec que és seriós, un 
projecte que no els ubicava, coneixent com coneixem el pressupost, les partides 
pressupostàries d'avui per avui i, per tant, en aquest sentit hi havia marge de millora 
perquè vostès poguessin treballar al llarg de l'any anar-ho incorporant. Projectes que 
nosaltres creiem que són importants i que hem de continuar parlant. N'hi ha alguns que, 
evidentment, no hem arribat a un acord, perquè és evident que en 72 hores o en quatre 
dies com hem estat, és complicat acabar de definir molts dels projectes que són 
importants. I, per tant, aquí ens hem emplaçat a continuar-ne parlant. Però sí que hem 
volgut fer, en aquest sentit, doncs sobretot, un acord en tres línies, en tres aspectes que a 
nosaltres són importants. Primer de tot, poder fer l'adjudicació d'algun servei, ja sigui de 
jardineria, de manteniment urbà o de neteja a un centre especial de treball que ocupi 
persones amb discapacitat de Molins de Rei. Creiem que posar les persones amb 
discapacitat de Molins de Rei també en el nostre entorn més proper i que la gent les vegi i 
que vegin que realment estan treballant i que formen part de la nostra vida i el nostre 
municipi, crec que també és important. I, per tant, fer aquesta licitació restringida crec que 
és un pas endavant.
Després, amb un projecte que nosaltres volíem enfocar-ho de projecte més de reforma 
integral del que és el passeig del Terraplè. Però, certament, és evident que jo crec que hi 
ha un element que ho trastoca tot, que és el fet de l'arribada per part del ministeri d'aquest 
projecte ja executiu, del que són les rotondes que han d'aparèixer a Molins de Rei, ja sigui 
la de la Gravera com les dues que han d'aparèixer a l'avinguda València, possiblement 
trastoca o trastocarà en un futur, esperem que sigui immediat, esperem que sigui 
immediat. I aquí sí que demano que, en l'àmbit d'influència que tingui cadascú, doncs, ho 
intenti posar sobre la taula. Possiblement la mobilitat del que serà el passeig del Terraplè 
pot arribar a canviar. Per tant, aquí, nosaltres aquesta proposta d'aquesta reforma integral 
del passeig del Terraplè el que sí que l'hem enfocat és en fer un projecte de reforma del 
que és l'actual passeig del Terraplè amb el seu manteniment de les seves voreres, perquè 
realment aquest espai ara deixa molt que desitjar i hem de veure que aquest espai, que és 
un espai de molta centralitat, doncs, el podem enfocar. Per tant, aquí hem acordat també, 
doncs, poder dur a terme aquest projecte.
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I un altre punt que per a nosaltres és fonamental i que té a veure amb l'emergència 
habitacional. Un dels aspectes que jo crec que ja portem molts anys podent-ne parlar i que 
ho hem volgut posar amb aquest acord amb el Govern i que agraeixo que l'hagin acceptat, 
que és reduir la densitat neta d'habitatges a Molins de Rei, que passarà dels 100 metres 
quadrats a 80 metres quadrats. Aquesta és una dada que jo crec que va enfocada en dues 
línies, una a regularitzar unes situacions anòmales que tenim actualment a la nostra vila i, 
sobretot, que en aquestes noves promocions que apareixen a Molins de Rei, doncs, puguin 
haver-hi pisos més petits per a gent jove o per a gent gran. Aquest jo crec que és un pas 
que havíem de fer, que s'havia de donar, que fa molts anys que ho perseguim i que, en 
aquest sentit, plasmat en aquest acord amb el Govern, doncs, crec que és de rebut. I vull 
agrair-li aquí també, en especial al senyor Miquel Zaragoza, amb qui sempre hem tingut en 
aquest tema una conversa molt fluida. I després tenim altres temes que per a nosaltres 
també eren importants, sobretot un, que ho hem acordat amb el Govern, que era la 
possible adjudicació de la nova llar d'avis. I que aquí sí que ens emplacem a poder-ne 
parlar properament, que ja es va dir, per tal de veure quina és la situació actual d'aquests 
informes que han vingut de l'ONE com també del Consorci, i veure realment com es 
desencalla un dels projectes estrella, jo crec, d'aquest mandat i que ha de ser la punta de 
llança d'aquest futur i d'aquesta mirada cap a la nostra gent gran. Evidentment, deixem 
sobre la taula dos projectes dels que esperem continuar-ne parlant, com són els camins de 
l'aigua, un projecte difícil. Un projecte que, com deia, és un projecte a llarg termini i que, 
per tant, mereix una reflexió de cap a on vol enfocar-ho, perquè això va molt també orientat 
al que és la recuperació del nostre patrimoni. I aquí posar molt l'accent, sobretot, amb Sant 
Pere del Romaní, on podem tenir la capacitat d'unir-ho també... m'estic passant... amb el 
Castellciuró, i això hauria de ser un element de recuperar aquests camins i de poder obrir 
camins per tal que el nostre patrimoni tingui vigència. I, evidentment, un altre projecte que 
és el de la pista d'atletisme, que per a nosaltres és un tema que també haurem de parlar. 
Però aquí hem parlat també amb el regidor d'Esports i, evidentment, espero que en 
aquests propers mesos puguem continuar parlant.
I en aquest sentit, i com que ja ens ha tret l'exclusiva el senyor portaveu dels Comuns, 
doncs, nosaltres ens abstindrem.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Tancaríem aquest tercer torn d'intervencions amb la intervenció del senyor 
Miguel Zaragoza i Joan Carles Serra. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. Intentaré ser molt ràpid, perquè crec que... Jo entenc que és molt difícil 
intentar veure com transformem el debat que vam tenir fa uns mesos en l'aprovació del 
2024 amb avui, no? On tots, o una part, com deia el company, manifestem l'evolució 
positiva que nosaltres sempre hem defensat, per cert, de les finances municipals, no?, tot i 
explicar que segurament era fàcil no fer una aposta en la pressió fiscal. Miri, jo... Vostè ha 
sigut regidor de Finances i sap les dificultats i els riscos que tenen sempre els 
pressupostos. I nosaltres hem d'estar sempre amatents als riscos que tenim a l'hora que tu 
puguis consolidar una sèrie d'ingressos que no poden ser mai allò que no saps mai com es 
comportarà. I ho sap vostè perquè ho ha patit. I aquí parlem d'algunes partides, com les 
plusvàlues que, efectivament, es van donar o les mateixes llicències d'obres i amb 
situacions que hem viscut i que nosaltres aquests darrers anys hem tingut que redreçar 
una situació econòmica molt complicada, com és la covid i com és la guerra i els efectes 
que va tenir la guerra d'Ucraïna amb nosaltres. També li agraeixo bastant el to, però també 
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els coneixements implícits, perquè poc menys que fa uns mesos la política de personal que 
exercia aquest Govern era un desastre, se'ns va acusar, es van fer greus acusacions en 
aquest sentit. Jo aquí també vull agrair el to i la feina feta pels representants sindicals, que 
avui ningú ha parlat d'això. Però com fem moltes modificacions del catàleg, com hem 
comentat, en positiu, treballant conjuntament amb els representants sindicals, no sempre 
estant d'acord, però agraint aquest to que hem mantingut constantment. Evidentment, jo 
sempre faig extensa la felicitació, perquè sembla ser que tot sembla que si és bo és 
gràcies als tècnics i, evidentment, els tècnics tenen una part molt important, i la part 
dolenta sempre ens la mengem els polítics. Però jo els hi agraeixo aquests 
reconeixements, perquè saben el que és patir determinades responsabilitats.
I molt ràpidament en el tema de fer-nos trampes, perquè s'ha fet un comentari sobre 
l'endeutament de l'Ajuntament i ho vull advertir a la gent que ara avui hem tingut una nova 
proposta aquí sobre els companys d'Esquerra de que quin seria l'endeutament ideal o no 
per a aquest Ajuntament, cosa que vostè ha fet una referència a l'endeutament que tenia 
l'Ajuntament en el 2012 i el comparava amb el d'ara. Els 20 milions d'euros que vostè diu 
que tenim ara amb els que tenim ara, amb els... I ha fet una comparativa realment, home, 
jo li agafo perquè entenc que potser no ha mirat quina era la liquidació pressupostària del 
2012. Dels 26 milions del pressupost del 2012, amb una ràtio d'endeutament del 75 amb 
els 39 milions que estem aprovant avui, amb una ràtio d'endeutament de pràcticament 20 
punts menys. Amb la qual cosa, no faci trampes, no vingui aquí vostè amb un missatge de 
dir l'Ajuntament i l'endeutament, perquè l'objectiu dels governs és fer coses, evidentment, 
buscant aquest equilibri. I vostè ha fet trampes. I no li recordaré, perquè vostè ho ha fet el 
2012, però l'herència del 2012 ve de l'anterior Govern. I aquell 2012 vam haver d'assumir 
un crèdit de 5 milions d'euros per fer pagament de factures que va incrementar el nostre 
endeutament perquè l'anterior Govern, que no hi era els socialistes, li ho recordo, va deixar 
de pagar als proveïdors. Hi va haver-hi aquell famós pla en què el Govern de l'Estat ens va 
obligar a una sèrie d'ajuntaments a endeutar-nos.
Miri, jo sempre li dic, jo li agraeixo el to a tots, jo crec que el to ha sigut bo, cadascú ha de 
defensar lo seu i les seves peticions i les coses que vostès demanen, però en la base de 
que és legítim que vostès tinguin una posició, però no s'han de negar a intentar asseure's, 
parlar i explicar. Hagués sigut més fàcil si ens haguéssim estalviat determinats debats, ens 
haguessin estalviat que la coma estava aquí o estava allà, perquè per a això estem. Miri, 
nosaltres el 2019 vam dir: parlarem amb tots els grups municipals, ho mantenim, ho hem 
mantingut sempre. Nosaltres estem al mateix lloc, al mateix lloc, amb les ganes de parlar i 
d'arribar a acords. I agraïm que hi hagi determinada gent que vegi aquesta voluntat del 
Govern d'arribar a acords, presentant propostes, negociant-les per tirar endavant, que 
entenc que això ho tenim tots clar, un futur millor per a Molins de Rei. Ho deixo aquí.

Sr. Alcalde:

I queda un minut i escàs. Joan Carles.

Sr. Serra:

De fet, si em permets, company Miguel, agafo les últimes paraules teves. Perquè, primer, 
volia fer una consideració a nivell intern i una altra a nivell extern. A nivell intern, com a 
resum absolutament, és que, com poden veure, la nostra intenció és, i l'hem demostrat, 
escoltar, parlar, consensuar i fer. Això és el que hem fet, fem i farem. No esperem un any a 
parlar. Parlem abans amb tots els grups, amb els tres grups.
I a nivell extern, un resum rapidíssim. Torno a dir el mateix que hem dit com a conclusions 
de la primera intervenció meva. Com han vist, és un pressupost que l'hem fet al voltant de 
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molinencs i molinenques, i això vol dir directament amb polítiques socials i seguretat i 
indirectament amb la millora de l'espai públic. Per tant, si m'ho permeten, amb aquest 
pressupost, tanco així, agafem velocitat de creuer.

Sr. Alcalde:

Doncs, moltes gràcies. Permetin-me, abans de passar a la votació, dos comentaris molt 
breus. En el meu cas deixi'm que m'afegeixi també als agraïments també de tota la part 
tècnica de l'Ajuntament de Molins de Rei i molt especialment, en aquest cas, tant a 
l'interventor com al senyor Albert Tolón, que al final són els que van elaborant i elaborant el 
pressupost a partir de directrius polítiques, evidentment, i amb coordinació amb totes les 
àrees de l'Ajuntament. Deixi'm agrair també a tots els que hi han parlat, perquè crec que 
amb les discrepàncies i amb els acords, però quan se'ns demana als responsables polítics 
que com a mínim mantinguem un debat i mantinguem un diàleg i ho puguem fer serè i 
cadascú amb més o menys passió defensant els posicionaments, crec que avui s'ha fet un 
bon exemple d'això que es practica.
I tercera, i per acabar, bé, passem a l'aprovació d'un pressupost consolidat que 
pràcticament frega els 40 milions. I com ha dit el regidor Miguel Zaragoza, alguns hem vist 
com aquest pressupost venia de xifres pràcticament, pràcticament a la meitat, pràcticament 
de la meitat. I per tant, això, segurament, obeeix a una altra reflexió, que és la càrrega que 
tenen els ajuntaments a l'hora de prestar serveis i de fer avançar el que és l'administració 
més propera del veí o veïna de cada poble o ciutat, i que té una responsabilitat enorme, 
sovint en moltes competències que no són les seves i per als quals encara no s'ha 
reformat el sistema de finançament local en aquests 40 anys de res. I, per tant, els 
ajuntaments plantegem pressupostos que permetin afrontar aquestes obligacions i 
aquestes voluntats també, i sense una eina macro que hagi modificat aquest finançament, 
per tant, tots hem d'apurar amb ordenances fiscals i amb els marges de maniobra que 
tenim, a vegades amb més aportacions de l'Estat, però, en definitiva, per mirar de 
continuar mantenint la qualitat dels nostres pobles i ciutats, que, jo crec que estarem tots 
d'acord, hem fet un salt sideral els darrers anys en el nostre país i ara hem de continuar 
aplicant aquest salt sideral.
Per tant, si els hi sembla, des d'aquests agraïments, passaríem a la votació del pressupost 
de l'Ajuntament de Molins de Rei per aquest any 2025.

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 11 5 5
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per 11 vots a 
favor del PSC (9) i ECP (2), 5 vots en contra d’ ERC , i l’abstenció d’Ara Molins (4) i d’ 
Enlaira Molins (1).

2.- Aprovar el Pla Estratègic de Subvencions per al 2025-2027.- (Exp. 5/2024/APPAB)

Les subvencions s’han configurat en els darrers anys com l’instrument principal de les 
polítiques públiques de foment en l’àmbit econòmic, social, cultural i assistencial, i ha 
esdevingut una de les àrees més importants de l’activitat financera de les administracions 
públiques.

Vist l’article 8.1 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions (LGS) que 
estableix, per a les administracions públiques, la necessitat d’elaborar plans estratègics de 
subvencions, que relacionin els objectius i els efectes que es pretenen aconseguir, amb els 
costos previsibles i les seves fonts de finançament, per tal d’adequar les necessitats 
públiques que s’han de cobrir a través de les subvencions amb les previsions de recursos 
disponibles, amb caràcter previ al seu naixement.

Vista la regulació continguda en el reglament de desenvolupament de Llei general de 
subvencions (LGS) aprovat pel Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol (RGS).

Vist l’article 7 de l’Ordenança reguladora de la concessió de subvencions de l’Ajuntament 
de Molins de Rei, de 25 de gener de 2018. 

Per tot l’anterior, l’Ajuntament de Molins de Rei, mitjançant aquest Pla Estratègic de 
Subvencions (PES), pretén dotar-se d’un instrument que estableixi els principis i eixos 
estratègics que han de regir les subvencions que l’Ajuntament gestionarà durant el període 
de vigència.

Cal destacar que aquest Pla té caràcter programàtic i el seu contingut no generarà drets ni  
obligacions.

Aquest Pla Estratègic es composa del present document que consta de la primera part, on 
estan els articles desenvolupats, i la segona part, on hi consten, en un inici, les fitxes de 
cada una de les subvencions i on hi ha tota la informació corresponent a cada línia de 
subvenció, tal com: àmbit sectorial o temàtic, objectius estratègics i identificació de les 
bases reguladores, persones beneficiàries, pressupost destinat i, a més, se n’indica el 
negociat responsable i l’àrea corresponent. I el final correspon a la fitxa final d’avaluació de 
cada línia de subvenció, eina imprescindible per realitzar el seguiment i l’avaluació 
corresponent.

Així, les línies de subvencions previstes i els àmbits sectorials o temàtics als que estan 
relacionats estan agrupats segons les àrees organitzatives de l’Ajuntament, de la següent 
manera:

1. Àrea de Serveis a les Persones (ASP)
a. Cultura
b. Educació
c. Esports
d. Feminisme i LGTBI
e. Infància
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f. Joventut
g. Programes específics
h. Salut
i. Serveis a les persones
j. Serveis Socials

2. Desenvolupament estratègic de la Vila (ADE)
a. Innovació i empresa
b. Fira comerç, consum i turisme (FCCT)

3. Sostenibilitat i Territori (SIT)
a. Habitatge
b. Custòdia de l’Entorn

4. Economia i Serveis Centrals (ESC)
a. Guardia Urbana (GU)

Pel que fa al seguiment de les subvencions concedides en el marc del Pla Estratègic de 
Subvencions, aquest el realitzarà el negociat responsable de cada línia de subvenció i 
consistirà en la supervisió de l’execució, del compliment del programa subvencionat i de la 
correcta justificació de les despeses.

Així mateix, es realitzarà una avaluació anual d’aquest pla estratègic a partir de les fitxes 
d’avaluació contingudes en el pla que es publicarà al web municipal.

Igualment, la Intervenció municipal fiscalitzarà les justificacions de les subvencions 
concedides als ens beneficiaris i inclourà en el Pla anual de Control financer un apartat 
específic de Control financer de les subvencions.

S’adjunta el document del Pla Estratègic de Subvencions 2025. 

Vist l’informe proposta a la Comissió Informativa ESC-Alcaldia signat per la Coordinadora 
d’alcaldia i per l’Interventor en data 10 de gener de 2025.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Econòmics i Centrals (ESC) i de l’Àrea d’Alcaldia la present proposta a fi i efectes 
emeti informe previ perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- Aprovar el Pla Estratègic de Subvencions 2025 segons el text que s’adjunta, que 
té una primera part dispositiva genèrica i una segona part formada per les fitxes de 
subvencions de cada una de les línies i una fitxa final d’avaluació.

Segon.- Donar difusió del Pla estratègic de Subvencions 2025 al web municipal i al portal 
de transparència municipal. 

Tercer.- Publicar el Pla estratègic de Subvencions 2025 a la pàgina web de l’Ajuntament i 
a la Base de dades nacional de subvencions (BDNS).

Quart.- Acordar que aquest Pla serà vigent mentre sigui vigent el Pressupost municipal del 
2025.
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PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I hi ha un segon punt, que explicaré jo mateix, si els hi sembla, que és «Aprovar el Pla 
estratègic de subvencions per al període 2025-2027».

Presenta el punt 2 

I sense més, si els hi sembla, obriríem el torn d'intervencions. Senyor Vinyets, endavant.

Sr. Vinyets:

Hola, bona tarda a tothom. Bé, l'any passat ja vam tindre una miqueta també aquest debat 
quan vam tocar això del pla de subvencions. I si ho recordem, va sortir molt... va ser una 
reflexió del propi alcalde, la diferència, a vegades, entre el punt de vista de les subvencions 
de les entitats culturals i el punt de vista, a vegades, de les subvencions a les entitats 
esportives, on és evident que el pes de les subvencions no és ben bé el mateix. Ben mirat, 
no és aquest pla. Bé, parlem molt de la concurrència competitiva amb unes bases de 
concessió i una comissió avaluadora. I com ja els vam dir l'any passat, a vegades tenim la 
sensació que hi ha molta copia i enganxa tant a l'hora de distribuir aquestes subvencions 
com a l'hora de les entitats també de presentar aquests projectes. Veiem que moltes 
vegades les diferències d'un any rere l'altre són mínimes. I, per tant, tornem a incidir que 
tot i que tenim una bona base, estem en un punt que seria bo i seria positiu també ser 
valents i modernitzar-les i poder fer una subvenció diferent al sistema que tenim 
actualment.
I també relacionat amb això, també vaig estar-me repassant el que vaig dir l'any passat i 
pràcticament puc repetir el mateix. És que a part d'aquest pla de subvencions hi ha una 
sèrie de necessitats que creiem que hem d'anar més enllà. Com bé apuntava l'alcalde, hi 
ha un seguit de subvencions supramunicipals que és important que també hi puguin 
concórrer les entitats del municipi i, a vegades, donar aquesta comunicació des de 
l'Ajuntament a les entitats és bàsic, perquè moltes vegades aquestes subvencions o no es 
presenten o queden desertes per falta d'informació. Per tant, crec que és important, que sé 
que es fa en part aquesta feina, però hem de seguir incidint en què s'ha de participar en 
aquestes subvencions supramunicipals. Per altra banda, una altra cosa que també 
sempre... ja els hi vaig dir l'any passat i ho continuo pensant, és que l'Ajuntament també, 
més enllà de les subvencions, ha de donar la mà a les entitats i anar a buscar també el que 
és finançament més enllà de les mateixes subvencions. Moltes vegades a l'Ajuntament li 
és més senzill arribar als esponsoratges i a les empreses des de l'Ajuntament que des de 
les mateixes entitats, i moltes vegades es deixa molt a les entitats que vagin pel seu 
compte. Crec que l'Ajuntament també s'ha de plantejar, sobretot des d'Empresa, de fer una 
mena de programa on pugui anar de la mà de les entitats a buscar aquest esponsoratge. 
Al final, serien ingressos que complementen els ingressos que traiem des de les 
subvencions.
I per últim, no menys important, crec que també ens hem de plantejar des de l'Ajuntament 
una mena de gestoria pública. Les entitats, la gran majoria, són gent que ho fa per amor a 
l'art, que no cobra res, però es troba que davant té administrativament tota una sèrie de 
burocràcia que ha d'afrontar. Crec que l'Ajuntament també hauria de donar facilitats o anar 
de la mà amb les entitats, perquè tota aquesta paperassa, que moltes vegades es pot fer 
una muntanya, no ho sigui tant per a la gent de les entitats.
Sr. Alcalde:
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Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Bé, jo crec que portar aquest plurianual en aquest mandat crec que és 
interessant, està molt bé aquesta proposta d'aquest pressupost. I, per tant, en aquest 
sentit, ho valorem positivament. I aquí, una miqueta en la línia del que també s'ha dit i que 
crec que és important recalcar i hem de veure com podem anar encara molt més a veure 
que fem amb aquestes ajudes o aquestes subvencions supramunicipals, que a dia d'avui 
n'hi ha moltes, que hi ha diferents administracions, i que moltes vegades els tècnics estan 
molt atents, però que possiblement no arriben a totes, com podem intentar que hi hagi 
algun element centralitzador perquè pugui gestionar aquestes subvencions. Crec que 
aquell aconseguidor de subvencions que tenen altres ajuntaments, que és una figura 
cabdal per aconseguir grans recursos.
El tema dels esponsoratges t'asseguro que des de l'Ajuntament a vegades ho hem intentat 
inclús des d'Esports i ens ha costat. I, per tant, això no dic que no, però possiblement a 
vegades és complicat. Però sí que és cert que jo crec que algun aconseguidor o alguna 
persona que realment es dediqués només específicament a poder gestionar totes les 
subvencions i a justificar-les, això també és important, després poder justificar que les 
donin, doncs, jo crec que podria ser una figura important. Per tant, evidentment, nosaltres 
un recolzament en aquest punt també.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs bé, jo, per afegir aspectes al que s'ha comentat. Jo crec que sovint 
tenim tendència a pensar, i crec que a vegades ens falta molta pedagogia, que el que 
donem a les entitats, i això és una cosa que sovint parlem amb elles: escolteu, és que 
només ens doneu això. I quan parlo només ens doneu això, parlo estrictament de l'import 
econòmic que va a la subvenció. I sovint potser hauríem de fer memòria i fer molta 
pedagogia de tot, bé, ja ho han vist, acabem d'aprovar el pressupost de la partida de 
suport logístic de tot el que se cedeix, evidentment, perquè les entitats puguin 
desenvolupar la seva activitat al llarg de l'any i totes les activitats que fan, taules, cadires, 
carpes. Està valorat en més de, darrerament 80.000 euros, si no m'equivoco, de tota 
l'activitat que, a més a més, ha crescut exponencialment jo diria que darrerament, però 
sobretot a conseqüència de la covid. Recordo anys, sense anar més lluny, que acabaven 
les temporades esportives i no hi havia ni un sol sopar pràcticament. I ara és impossible 
que en el mes de maig, juny, juliol, el regidor d'Esports tingui una agenda absolutament 
plena, mirant d'assistir al sopars de les entitats esportives, que a vegades és impossible 
perquè coincideixen.
I sovint oblidem també, si parlem d'entitats esportives, que al final hi ha determinats 
equipaments esportius que estan oberts senzillament perquè hi vagin les entitats i facin la 
seva tasca, la seva funció, la seva vocació –parlem en positiu– i a cost zero per a l'entitat. 
I, per tant, per això alguns quan enfoquem el suport al moviment associatiu, no ho xifrem 
només en la partida de transferències directes de capital, sinó en tot el que l'Ajuntament, 
de tots els recursos que rep de les administracions o dels veïns i veïnes de Molins de Rei 
via impostos, retorna cap al desenvolupament de les activitats de les entitats. I en aquest 
sentit jo els hi diria també, acompanyem, també mirem d'acompanyar... les companyes de 
Govern em deia: tota comunicació que rebem d'una administració supramunicipal que 
llença endavant una convocatòria per a les entitats, la comuniquem de seguida. I sovint 
acompanyem les entitats a l'hora de també parlar com aquesta subvenció es pot adquirir. 
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O les formacions que fem constantment a les entitats amb l'acompanyament per veure 
com d'aquesta manera també poden justificar millor les subvencions o no. I venim 
d'èpoques que, a més a més, vam facilitar també les justificacions en època que tenien 
dificultat a l'hora de justificar l'import rebut, en època covid també, i com vam flexibilitzar les 
mesures de justificació. Es pot fer sempre més? Segur. És com tot, podem fer més 
invasions? Clar, però llavors debatrem quin nivell d'endeutament volem tenir. Podem tenir 
més serveis? Sí, clar, però llavors haurem de debatre sobre quin nivell de pressió fiscal 
volem transferir cap als veïns i veïnes. Volem tenir més suport a les entitats? Sí, però 
llavors haurem de dir... no?, per què decidim això i no una altra cosa. Per tant, busquem un 
pressupost equilibrat, busquem un pressupost on el suport a les entitats creiem que és fort, 
és important, va a l'alçada del nivell d'activitat que hi ha a Molins de Rei i aprovem un Pla 
estratègic de subvencions que recull, jo diria, aquesta sensibilitat també a l'hora de buscar 
subvencions i recursos i tot tipus de recolzament que puguin tenir les entitats per 
desenvolupar la seva activitat. I segurament si parléssim de diverses entitats, podríem 
parlar que la propera Fira de la Candelera, que es desenvolupa i que al final també té una 
sèrie de despesa o d'utilització de recursos públics, permet que amb l'esforç, per 
descomptat, de tots els membres de les entitats, però determinades entitats puguin tenir 
accés, si més no, a veure incrementada la seva font d'ingressos a partir d'un cap de 
setmana que esperem que sigui dinàmic a Molins de Rei.
I un canvi d'ubicació de la Festa Major amb un salt important de l'assistència de públic, 
nosaltres també ho interpretem com una via perquè les entitats que decideixen establir-se 
al parc del Llobregat puguin generar més ingressos, com així va ser aquest any, com així 
majoritàriament va ser aquest any, perquè evidentment només calia anar als concerts del 
diumenge a la nit i veure com hi havia certa dificultat per aconseguir material i productes. 
Per tant, volia dir que havia anat bé i, per tant, poden fer millors previsions esperem per a 
l'any següent.
Per tant, crec que no és només propi d'aquest Govern, jo crec que és el sentiment de tot el 
conjunt de regidors i regidores que amb els matisos, però hem de donar més suport a les 
entitats de la vila que l'estem prestant en la mesura de les nostres possibilitats. I una 
miqueta més, segurament, i que això va a favor de l'activitat que es genera i segurament 
del nivell de cohesió que tenim i del nivell d'orgull que tenim a Molins de Rei per aquesta, 
precisament, activitat on les entitats són fonamentals. I si hi els sembla, hi ha segon torn 
d'intervencions. Endavant, senyor Vinyets.

Sr. Vinyets:

No, no, estic totalment d'acord. És evident que l'Ajuntament... la logística és un cost que 
moltes vegades no es reflecteix en les subvencions, però evidentment és bàsic també per 
tirar endavant les activitats. En aquest cas, doncs, jo en la meva intervenció en cap 
moment he discutit en cap moment el tema dels diners, sinó que he estat plantejant tres 
aspectes que crec que són un valor afegit que ens permetria fer un salt més enllà i també 
permetria que les entitats tinguessin un major recurs. Però, tot i així, veient la seva rèplica, 
el que sí que li dic és que no ens quedem solament amb això del pressupost, el què ens 
gastem, sinó que també el que li he dit al principi, crec que portem molts anys on tant 
l'Ajuntament com les entitats fan còpies i enganxa de les quantitats... Veiem que no hi ha 
variacions. No és normal que entitats tinguin durant anys i anys i anys pràcticament la 
mateixa quantitat de subvencions. Vol dir que el projecte és el mateix. El que hem de lluitar 
és per fomentar que es creïn projectes diferents, que realment es premiï les iniciatives de 
les entitats. Crec que tenim un sistema que funciona, ha anat funcionant, però que estem 
en un moment que potser cal fer un salt més endavant, com han fet altres administracions, 
i premiar més els projectes que no simplement la continuïtat del any rere any.
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Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, coincidim i crec que ja hem fet un bon debat. I, per tant, si els hi 
sembla, passaríem a la votació d'aquest punt.

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

Sr. Alcalde:

I amb aquest punt, i recordant que és un Ple extraordinari i, per tant, no hi ha ni qüestions 
sobrevingudes, ni precs i preguntes, ni torn de paraules. Finalitzaríem aquí aquest Ple 
extraordinari, tot recordant que divendres que ve estem tots emplaçats, demà, estem tots 
emplaçats al pregó de la Fira de la Candelera, al Foment, a les nou, a les 21 hores. Que ja 
hem parlat amb tots els portaveus que mirarem d'avançar aquest pregó en la propera 
edició, però enguany és a les 21 hores. I que estem emplaçats, en tant que regidors i 
regidores, el dijous que ve, dia 30 de gener, al Ple ordinari a les 6 de la tarda. Moltes 
gràcies i molt bona nit.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a indicació de la Presidència, 
quan son les vint hores i quaranta minuts, de la qual s’estén la present acta.
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